
 

          

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 11. maj 2023 – kl. 18.00 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 
Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 
Bestyrelse suppleant: Pia er første suppleant og Per er anden suppleant  
Sekretær: Jette   
Fraværende: Ingen 

Referatet er skrevet ind med rødt 

1. Gennemgang af sidste mødes referat 

• GD/ udkast 7l ændring af venteliste regler. Vedlagt som bilag.  

i. Bestyrelsen godkendte forslaget 7l ændring. 

2. Havnen 
• GD/ EBer aBale med Morten har jeg fremlagt vedlagte problems7lling for vores 

repræsentant i brugerrådet for Gudenåkomiteen – Flemming Nielsen Silkeborg Sejlklub. Se 
Bilag.  

i. Hans fra Brosamarbejdet og Gunner laver et udkast 7l en formulering, som 
sendes7l Sejlklubben og eBerfølgende kan 7lføjes Gudenåkomiteens 
orienteringsskriv. 

• GD/Referat fra Bro-studietur for Havneudvalget. Dokument med links vedlagt i bilag.  
ii. Det havde været en giv7g studietur, hvor flere bro-løsninger blev set. Det er 

aBalt at lave et medlemsmøde, hvor de forskellige bro-forslag kan 
diskuteres, og økonomiudkast for forskellige løsninger kan fremlægges. Først 
hereBer arbejdes der videre med et evt. broprojekt. 

• GD/Et medlem eBerlyser en særlig foranstaltning for at han kan tømme sit porta 
poO. Medlemmet mener ikke at vores toiletsug er egnet 7l tømning af et porta 
poO. En alterna7v mulighed vil være at bruge vores toilePer – det kan være 
problema7sk. En anden mulighed er at vi etablerer en udslagsvask ved 
servicebygningen, der 7lsluPes direkte 7l kloak og at der sam7dig etableres vand 7l 
udslagsvasken.  Det er første gang at Ry Marina får en sådan forespørgsel.  



 

iii. Problema7kken er diskuteret, der indhentes et 7lbud, som der eBerfølgende 
tages s7lling 7l. 

• GD/info vedr. aktuelle opgaver vedr. havnens driB: Pladser der bliver ledige – store 
pladser – handicappladser – ”mangel på gæstepladser” 

iv. Der er blevet en handicapplads ledig, der byPes lidt rundt, så 
handicappladserne ”udfyldes” bedst muligt. 

v. Der er 2 x 4x12m pladser ledige, der er desværre ikke nogen på venteliste 7l 
denne pladsstørrelse. Den ene forsøges lejet ud 7l en mindre båd via 
ventelisten, og den anden skal evt. bruges som gæsteplads. 

3. Er sidste måneds opgaver løst. 

• Årsgennemgang af klubhuset 

i. Opgaverne er i gang, og når de er løst gennemgås de med henblik på 
godkendelse 

4. Korrespondancer 7l og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• GD – jubilæums indbydelse fra Ry Roklub. Hvem kan deltage. Invita7on vedlagt.  

i.  Den 10. juni er der 75 års jubilæum i Roklubben, der vil være forskellige 
ak7viteter på vandet – vis derfor hensyn. 

ii. Marinaen indkøber en gave, som afleveres af Jan og Per på dagen. 

5. Punkter 7l drøBelse og evt. beslutning: 

• GD/Brugsretsdeklara7on vedr. jordstykke vi ønskede at købe. Hvordan skal vi gå 
videre med sagen? Se bilag vedr. dialog med Skanderborg kommune ind7l maj 2023.  

i. Vi står i dag som lejere af jordstykket, denne leje udløber om 16 år. 
Kommunen siger at det vil give os en del ekstra udgiBer 7l registrering af bla. 
el og vand, hvis vi ejer jordstykket, 7l gengæld foreslår de, at lejen nu 
forlænges 7l 30 år, og lejen på de 30 år kan formentlig gentegnes hvert 10. 
år. Vi afventer udkastet 7l den nye lejekontrakt. 

6. Regnskab 



 

• Regnskab for ul7mo april vedlagt som bilag – 7l drøBelse.  

i. Begge regnskaber er gennemgået og godkendt. 

7. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

• Der er lavet en aBale med Festudvalgsformanden Peter Kok om, at han trækker sig 
fra opgaven, da han ønsker at sælge sin båd. Han er blevet takket for indsatsatsen. 

• Ny formand for Festudvalget har meldt sig – BriPa Jensen  

i. Bestyrelsen er meget glade for BriPas beslutning, så vi kan bevare 
festudvalget.  

ii. Sam7dig har Pia 7lbudt sig som koordinator for medlemmernes foreslåede 
arrangementer. 

8. Kommende måneds opgaver 

• Ingen. 

9. Bevillings- og beslutningssager 

• Ingen sager. 

10. Bordet rundt 

• Intet nyt. 

11. Evt.   

• Der sæPes 2 søjler op 7l WiFi, så håber vi at signalet kan dække broerne. 

12. Næste møder: 

• 1. juni 2023 kl. 17.00 med udvalgsformændene. 

13. Godkendelse af referat 


